
 
 

Αθήνα, 12 Ιουλίου 2023 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

Προς τον κ. Υπουργό Υγείας 
  
Θέμα: Οι πρόσφατες απώλειες ανθρωπίνων ζωών καταδεικνύουν με τραγικό τρόπο την άμεση 
ανάγκη αναβάθμισης των υπηρεσιών του ΕΚΑΒ.    
 
Το τελευταίο διάστημα γινόμαστε μάρτυρες τραγικών περιστατικών όπου συμπολίτες μας (οκτώ έως τώρα) 
χάνουν τη ζωή τους περιμένοντας αβοήθητοι ασθενοφόρο για διακομιδή. Δύο εξ αυτών στην Εύβοια, των 
μεγάλων προβλημάτων και στην υγεία. Σε σύσκεψη υπό τον Πρωθυπουργό (Ιστιαία, 14/12/2021) η τότε 
αναπ. Υπουργός υγείας Γκάγκα υποσχέθηκε τάχιστη λύση του προβλήματος και αποστολή δύο 
ασθενοφόρων. Ενάμιση χρόνο μετά έχει σταλεί μόνο ένα και αυτό δώρο της Αρχιεπισκοπής Αμερικής ενώ 
δεν επαρκεί το υπάρχον προσωπικό.  
 
Ο χώρος για σταθμό ΕΚΑΒ στη Δάφνη στη βορειοκεντρική Εύβοια έχει διαμορφωθεί αλλά «εις μάτην».  
Τα δε τρία ασθενοφόρα του ΕΚΑΒ Χαλκίδας μετράνε άνω των 700.000 χλμ. έκαστο και συχνά είναι εκτός 
λειτουργίας  λόγω επισκευής. Το πρόβλημα βέβαια αφορά όλη την Εύβοια, από Ιστιαία μέχρι Κάρυστο.  
 
Κατόπιν αυτών, 
 
Eρωτάται ο αρμόδιος Υπουργός:  
 

1. Τι σκοπεύει να κάνει για την επίλυση του σοβαρότατου προβλήματος υποστελέχωσης και 
τελικά ανεπάρκειας του ΕΚΑΒ  στην Εύβοια;  

2. Ποια συγκεκριμένα μέτρα θα λάβει και με τι χρονοδιάγραμμα για πρόσληψη του 
απαραίτητου  εκπαιδευμένου προσωπικού και διάθεση ασθενοφόρων;  

3. Αληθεύει το δημοσίευμα από το healthstat.gr ότι 112 άτομα εκπαιδευμένου προσωπικού 
(διασώστες) είναι με ευθύνη της διοίκησης του ΕΚΑΒ  σε θέσεις άλλες, άσχετες(!) με τα 
προσόντα τους; Και αν ναι, τι προτίθεται να κάνει γι’ αυτό;  

 
Ο ερωτών βουλευτής 

 
 Κεδίκογλου Συμεών 
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